

Date: 16 March 2022

After compliments,

List of Nominee Directors

Sembcorp Salalah Power & Water Company (the Company) is pleased to inform its shareholders that 10 candidates have applied for the membership of the Company's Board of Directors. Out of these nominated directors, 9 will be elected as board member of the Company in Annual General Meeting to be held on 22 March 2022. List of nominee directors are mentioned below:

Sr. No.	Nominee Name	Nominee Type
1	Tan Cheng Guan	Non-Independent
2	Kalat Ghuloom Al Bulooshi	Non-Independent
3	Tariq Ali Salim Al Amri	Independent
4	Andrew Robert Koss	Non-Independent
5	Yap Siew Leng	Non-Independent
6	Ahmed Ali Sulaiman Al Bulushi	Independent
7	Sheikh Khalid Mohammed Ali Al Hamoodah	Independent
8	Ahmed Ali Ahmed Al Moosawi	Independent
9	Abdullah Mohammed Al Ma'amari	Independent
10	Hussein Abdul Ridha Al Lawati	Independent

Brief profile

Brief profile of the above nominees is mentioned below:

Tan Cheng Guan

Mr Tan is Executive Vice President, Office of the Group President & CEO at Sembcorp Industries Limited. He leads the development of Sembcorp's water business and is also Chairman of Sembcorp China, providing strategic guidance to the business.

He is also chairman of Sembcorp's Climate Change Working Committee, and drives the company's performance towards climate-related metrics and targets, overseeing key initiatives such as risk mitigation, opportunities, and greenhouse gas mitigation.

Mr Tan pioneered the early development of Sembcorp's utilities business on Jurong Island in Singapore. He was instrumental in leading the Group's entry into the renewables business, and also led the company's business expansion in China, India, the UK, the Middle East, Myanmar and Bangladesh. He has held various senior appointments in Sembcorp, including the Head of Business Development as well as Head of Group Centre of Excellence.

Possessing broad experience in engineering, strategy, business and project development for the utilities and energy industry, Mr Tan has worked in Shanghai, London, Kuala Lumpur and Sarawak.

Mr Tan holds a Bachelor of Civil Engineering (Honours) from the University of Liverpool, UK, and completed the Advanced Management Program at Harvard Business School, USA.



Kalat Al-Bulooshi

Eng. Kalat Al Bulooshi is the Chief Executive Officer of Oman Investment Corporation SAOC (OIC) and Chairman of Khazaen Economic City.

Eng. Kalat is an Omani leader in the private equity investment field. He has created opportunities, raised funds, and successfully founded more than 16 investments in Oman, thereby bringing foreign investments to Oman, creating sustainable development, employment opportunities and creating wealth to the investors. He is the founder and led the development of a number of projects in Oman, such as Sembcorp Salalah Power & Water Plant, Khazaen Economic City, GIPI pipe mill, Takaful Oman, and Aman Health Care. He invested in and was a key player in realising other investments such as Nafath Renewable, Gulf Energy, OPCP, Omania Educational Services and V2 trenching.

Prior to his current role at OIC, he worked in project management roles in Petroleum Development of Oman, Sohar Industrial Port and Sohar Aluminum. His work experience includes working for three years in Italy and Canada.

Mr Kalat also serves as an independent board member in Galfar and has previously served a Deputy Chairman of Mwasalat, where he led the restructuring and turnaround of the public transport in Muscat and Oman. He was also an independent member on the board of Oman Gas Company.

Mr Kalat served in a number of national committees such as the PPP, participated in the Oman 2040 vision development and led the private sector development work stream as part of the 10th five-year plan by the Government.

Eng. Kalat holds an Engineering (Honors) degree from the UK, has completed the Wharton Advanced Management Program, and is a Wharton Alumni.

Tariq Ali Salim Al Amri

He is the Chief Executive Officer of Oman Environmental Services Holding Company, a company with the objective of transforming the solid waste management sector in Oman. Prior to joining Oman Environmental Services, Mr Al Amri held a number of key positions in Oman Telecommunications Company, Oman LNG and the Royal Office Pension Fund.

Mr Al Amri has experience in the telecoms and oil and gas sectors and successfully negotiated a number of major commercial agreements while at Oman Telecommunications, in addition to taking a role in Omantel's IPO in 2005. At Oman LNG, he was involved in the economic and financial feasibility studies of a project which has evolved into Qalhat LNG.

Mr Al Amri holds an Electrical Engineering degree from Temple University, USA and a Master of Business Administration (MBA) from the University of Dayton, USA.

Andrew Robert Koss

Mr Andrew is the Chief Executive Officer of Sembcorp UK and the Middle East. He oversees the company's operations comprising large-scale industrial assets on the Wilton International site owned by Sembcorp, a portfolio of flexible gas engines and battery energy storage systems located across the UK, as well as the company's business interests in the Middle East.

Mr Andrew has 30 years of experience in the financial and energy sectors. Prior to joining Sembcorp, he spent 15 years at Drax Group at Drax Group where he rose to chief executive officer of generation and oversaw the group's UK power generation sites and key functions. He was deputy group treasurer of Provident Financial, and has held various accounting and investment banking roles at companies including Coopers & Lybrand, UBS and Dresdner Kleinwort Benson.

Mr Andrew is a qualified chartered accountant, treasurer. He holds a first class honours in Mathematics, Operational Research, Statistics and Economics from the University of Warwick in the UK.



Yap Siew Leng (Cheryl Yap)

Ms Yap Siew Leng is Group Financial Controller of Sembcorp Industries. She oversees the Group's Financial Control and Planning function, which includes group reporting & policies, financial planning & analysis, finance shared services and finance process excellence.

Ms Yap has more than 25 years of work experience with 14 years in the oil and gas industry. Prior to Sembcorp, she had held key finance leadership positions at Subsea7 and as Group Financial Controller at a Singapore-listed corporation.

Ms Yap is a Fellow Member of the Association of Chartered Certified Accountants UK, and a Member of the Institute of Singapore Chartered Accountants.

Ahmed Ali Sulaiman Al Bulushi

He is also an Executive within Asyad Group looking after various projects. Prior to moving to Asyad, Mr Al Bulushi held a number of key positions such as CEO of "Mwasalat and Director of Internal Audit in Royal Court Affairs, where he was responsible for the operation of the risk management, control and governance systems.

Mr Al Bulushi holds an Information Technology degree and a Master of IT Management from Bond University, Australia..

Sheikh Khalid Mohammed Ali Al Hamoodah

Mr Sheikh Khalid is an investor and entrepreneur. He is an active independent board member with public and private sector companies in Oman. His professional career spans over 25 years , where he had held several senior management positions. Before retiring from public service, he was Assistant Executive President at Diwan Royal Court - pension Fund. He spearheaded the investment department managing multi-asset class investments in the global financial markets. He has been serving Diwan of Royal court in different capacities and has accumulated experience in operational management, administration, project execution along with managing investments. He also plays an integral part in the Investment Committee of Pension Fund. Prior to his role at Diwan of Royal Court he had a short stint with the Ministry of Oil and Gas.

He has been a member on the Board of a number of reputed companies and financial institutions in public and private sectors in Oman and in the GCC region. He is the Chairman of National Mass Housing SAOC. He also sits on the Board of Muscat Gases Company SAOG and Taageer Finance Company SAOG. Currently, he is also serving as Board member in National Bank of Oman GCC Fund managed by National Bank of Oman.

Mr Sheikh Khalid holds an MBA from University of Strathclyde, UK and a Bachelor in Business Administration from Coventry University, UK.

Ahmed Ali Ahmed Al Moosawi

Mr Ahmed is a finance professional. He started his career in 2013 as a derivative officer in Bank Muscat. He is currently working in the Civil Service Employees Pension Fund as Acting Head of the Treasury Section in the Finance Department.

Mr Ahmed holds a Bachelor of Arts in Finance from Majan College, University of Bedfordshire, UK.



Abdullah Mohammed Ali Al Ma'mari

Mr Al Ma'mari is an Assistant Director of Investment in Ministry of Defence Pension Fund. He has valuable experience in evaluating and analysing investment in local and foreign markets. He is mainly responsible for managing the foreign investment portfolio for the Ministry of Defence Pension Fund.

Mr Al Ma'mari holds a bachelor's degree in finance from Sultan Qaboos University, Muscat.

Hussein Abdul Ridha Al Lawati

Mr Hussein Abdul Redha Al Lawati has over 23 years of experience in global financial markets. He is currently the Director of Investments at Diwan of Royal Court Pension Fund, having lead role in managing asset allocation strategy for multi-asset class investments in global markets. Prior to joining the Pension Fund, he was Executive Director at Horizons Capital Markets. He has worked with leading investment firms including National Investment Company, Kuwait and Vision Investment Services, Oman. His experience includes overseeing investments in public & private equity, fixed income, real estate & alternatives and funds.

He is the Chairman of Alruwad International School, Oman. In addition, he serves as Board member of Shumookh Investment Services SAOC, Oman Hospitality Company SAOC (Kempinski, Oman) and Oryx Fund. He is member of Investment Committee at Oman Chamber of Commerce & Industry. His academic credentials include CFA Charter holder from CFA Institute, USA and MSc Finance, from University of Strathclyde, Scotland, UK

Regards,


Disclosure Officer



التاريخ: 16 مارس 2022م

تحية طيبة وبعد،،،

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه (الشركة) إبلاغ المساهمين بأن عدد المترشحين لعضوية مجلس الإدارة 10 مترشح تقدموا بطلبات لعضوية مجلس إدارة الشركة، من ضمن المترشحين سيتم إنتخاب 9 أعضاء كأعضاء لمجلس إدارة الشركة في إجتماع الجمعية العامة العادية السنوي والذي سيعقد في الموافق 22 مارس 2022م.

قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة الموضحة أدناه:

الرقم	إسم المترشح	طبيعة المترشح
1	تان تشينج جوان	غير مستقل
2	كلات بن غلوم البلوشي	غير مستقل
3	طارق علي سالم العامري	مستقل
4	أندريو ريبيرت كوس	غير مستقل
5	ياب سيو لينج	غير مستقل
6	أحمد علي سليمان البلوشي	مستقل
7	الشيخ خالد بن محمد بن علي آل حموده	مستقل
8	أحمد علي أحمد الموسوي	مستقل
9	عبدالله محمد علي المعمرى	مستقل
10	حسين بن عبدالرضا بن محسن اللواتي	مستقل

نبذة مختصرة

نبذة مختصرة عن المترشحين الموضحة أدناه:

تان تشينج جوان

يشغل الفاضل تان تشينج جوان هو نائب الرئيس التنفيذي في مكتب الرئيس والمدير التنفيذي لشركة سيمبكورب للصناعات المحدودة، يقود تطوير أعمال المياه بشركة سيمبكورب وهو أيضاً رئيس مجلس إدارة شركة سيمبكورب الصين، حيث يقدم التوجيه الاستراتيجي للأعمال.

وهو أيضاً رئيس لجنة العمل المعنية بتغيير المناخ بشركة سيمبكورب ، حيث يقود أداء الشركة نحو المقاييس والأهداف المتعلقة بالمناخ ويشرف على المبادرات الرئيسية مثل التخفيف من المخاطر والفرص، وتخفيف غازات الاحتباس الحراري. الفاضل تان كان رائدا في تطوير الأعمال الخاصة بالمجموعة في جزيرة جورونغ في سنغافورة، حيث كان له دور قيادي فعال في دخول المجموعة إلى أعمال الطاقة المتجددة ، كما قاد توسعة أعمال الشركة في كلا من الصين والهند والمملكة المتحدة والشرق الأوسط وميانمار وبنغلاديش. وشغل العديد من المناصب العليا في شركة سيمبكورب ، بما في ذلك رئيس تطوير الأعمال وكذلك رئيس مركز التميز للمجموعة.

يتمتع الفاضل تان بخبرة واسعة في الهندسة والاستراتيجية وتطوير الأعمال والمشاريع لقطاع المرافق والطاقة ، وقد عمل في شنغهاي ولندن وكوالالمبور وساراواك.

يحمل الفاضل تان درجة البكالوريوس في الهندسة المدنية (مع مرتبة الشرف) من جامعة ليفربول بالمملكة المتحدة، وأكمل برنامج الإدارة المتقدمة في كلية هارفارد للأعمال بالولايات المتحدة الأمريكية.



كلات بن غلوم البلوشي

المهندس كلات بن غلوم البلوشي هو الرئيس التنفيذي لمؤسسة عُمان للاستثمار ش.م.ع.م و رئيس مجلس إدارة مدينة خزائن الاقتصادية.

المهندس كلات هو رائد أعمال عُماني في مجال الإستثمارات. لقد بادر بخلق الفرص التجارية و جلب التمويل الرأس مالي و البنكي للمشاريع، وأسس بنجاح أكثر من 16 شركة في سلطنة عُمان، حيث ساهم في جلب الاستثمارات الأجنبية إلى سلطنة عُمان وخلق تنمية مستدامة، وساهم في توفير فرص العمل، وتعظيم العوائد للمساهمين. أسس العديد من المشاريع في سلطنة عُمان منها محطة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه، ومدينة خزائن الإقتصادية، مصنع الخليج الدولي لصناعة الألبان، وتكافل عُمان، وأمان للرعاية الصحية. وكان لاعباً رئيسياً في تحقيق إستثمارات أخرى مثل شركة نفاذ للطاقة المتجددة، والشركة الخليجية للطاقة، والشركة العُمانية البرتغالية للمنتجات الإسمنتية، والعُمانية لخدمات التعليم وشركة في تو ترينشينغ.

و قبل منصبه الحالي في مؤسسة عُمان للاستثمار، عمل في مجال إدارة المشاريع في شركة تنمية نفط عُمان وميناء صحار الصناعي وشركة صحار للألمنيوم. وتشمل خبرته العملية أيضا العمل لمدة 3 سنوات في إيطاليا وكندا.

يعمل المهندس كلات أيضاً كعضو مجلس إدارة مستقل في شركة جلفار، وقد سبق له أن شغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة مواصلات، حيث قاد عملية إعادة هيكلة النقل العام في مسقط وعُمان. وكان أيضاً عضواً مستقلاً في مجلس إدارة شركة الغاز العُمانية.

لقد شارك المهندس كلات في عدد من اللجان الوطنية مثل الشراكة بين القطاعين العام والخاص، ساهم وأعداد رؤية عُمان 2040م وقاد تطوير القطاع الخاص كجزء من إعداد الخطة الخمسية العاشرة للحكومة. المهندس كلات حاصل على بكالوريوس بمرتبة الشرف في الهندسة من المملكة المتحدة و خريج كلية وارتن في برنامج وارتن للإدارة المتقدمة.

طارق علي سالم العامري

يشغل الفاضل طارق العامري منصب الرئيس التنفيذي للشركة العمانية للخدمات البيئية القابضة وهي شركة تعمل في مجال إدارة المخلفات الصلبة في سلطنة عُمان. قبل انضمامه إلى الشركة العمانية للخدمات البيئية القابضة عمل الفاضل طارق العامري في العديد من الشركات في السلطنة مثل الشركة العمانية للاتصالات والشركة العمانية للغاز الطبيعي المسال وصندوق تقاعد المكتب السلطاني.

لدى الفاضل طارق العامري خبرة في مجال الاتصالات والنفط والغاز ونجح في التفاوض على العديد من الاتفاقيات التجارية أثناء وجوده في الشركة العمانية للاتصالات كما لعب دوراً مهماً في عملية الطرح الأولي لأسهم شركة عمانتل في عام 2005. وأثناء عمله في الشركة العمانية للغاز الطبيعي المسال كان له دور في إجراء العديد من دراسات الجدوى المالية لعدد من المشاريع التي تبلورت فيما بعد لتصبح شركة قلهات للغاز الطبيعي المسال.

الفاضل طارق العامري حاصل على درجة الهندسة الكهربائية من جامعة تمبل في الولايات المتحدة الأمريكية وحاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة دايتون في الولايات المتحدة الأمريكية.

أندريو ريبيرت كوس

الفاضل أندريو هو الرئيس التنفيذي لشركة سيمبكورب للمملكة المتحدة والشرق الأوسط. ويشرف على عمليات الشركة التي تشمل الأصول الصناعية واسعة النطاق في موقع ويلتون الدولي المملوك لشركة سيمبكورب وعبرة عن مجموعة من المحركات الغازية المرنة وأنظمة تخزين طاقة "البطاريات" الموجودة في جميع أنحاء المملكة المتحدة، فضلاً عن المصالح التجارية للشركة في الشرق الأوسط.

يمتلك الفاضل أندريو ما يقرب من 30 عامًا من الخبرة في قطاعي المال والطاقة. قبل انضمامه إلى شركة سيمبكورب، أمضى 15 عامًا في مجموعة دراكس. وهناك، ارتقى إلى منصب الرئيس التنفيذي لشركة جبريشن وكان مسؤولاً عن مواقع



توليد الطاقة بالمجموعة في المملكة المتحدة والوظائف الرئيسية بما في ذلك التجارة وشراء الوقود ، فضلاً عن سلسلة التوريد والخدمات اللوجستية. شغل منصب نائب أمين صندوق مجموعة بريفتن فانينشل ، وشغل العديد من المناصب المحاسبية والاستثمارية المصرفية بما في ذلك كوبرس وليدراند، يو بي أس و درسدنر كلاينفورت بنسون.

الفاضل أندريو هو محاسب قانوني مؤهل وأمين صندوق وحاصل على مرتبة الشرف من الدرجة الأولى في الرياضيات وبحوث العمليات والإحصاء والاقتصاد من جامعة وارويك في المملكة المتحدة.

ياب سيو لينج (شيريل ياب)

الفاضلة ياب سيو لينج هي عضو لمجموعة المراقبين الماليين لشركة سيميكورب للصناعات، وتشرف على الرقابة المالية للمجموعة والتخطيط، والتي تشمل إعداد التقارير والسياسات والتخطيط والتحليل المالي وتمويل الخدمات المشتركة والتميز في العمليات المالية.

تمتلك الفاضلة ياب خبرة عملية تزيد عن 25 عامًا مع 14 عامًا في مجال صناعات النفط والغاز. قبل انضمامها إلى سيميكورب، شغلت الفاضلة ياب مناصب قيادية مالية رئيسية في شركة صب سي 7، بالإضافة إلى منصب المراقب المالي للمجموعة لشركة مدرجة في بورصة سنغافورة.

الفاضلة ياب عضو في جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين في المملكة المتحدة وعضو في معهد سنغافورة للمحاسبين القانونيين.

أحمد علي سليمان البلوشي

يشغل الفاضل أحمد البلوشي منصب الرئيس التنفيذي لشركة أسياذ ويقوم بالإشراف على العديد من المشاريع، وقبل انضمامه إلى شركة أسياذ شغل الفاضل أحمد البلوشي عدد من المناصب مثل الرئيس التنفيذي لشركة "مواصلات"، ومدير التدقيق الداخلي بشؤون البلاط السلطاني حيث كان مسؤولاً عن الجوانب المتصلة بإدارة المخاطر والضبط ونظام الحوكمة.

الفاضل أحمد البلوشي حاصل على درجة البكالوريوس في تقنية المعلومات والماجستير في مجال إدارة تقنية المعلومات من جامعة بوند في استراليا

الشيخ خالد بن محمد بن علي آل حموده

يعد الفاضل الشيخ خالد بن محمد بن علي آل حموده من المستثمرين ورجال الأعمال. وهو عضو نشط ومستقل في مجلس إدارة شركات القطاع العام والخاص في سلطنة عمان. حيث تمتد مسيرته المهنية لأكثر من 25 عامًا ، حيث شغل العديد من المناصب الإدارية العليا. قبل تقاعده من صندوق تقاعد الخدمة العامة كان مساعد الرئيس التنفيذي لديوان البلاط السلطاني - صندوق التقاعد، حيث يقوم بإدارة العديد من الاستثمارات في مختلف فئات الأصول بأسواق المال الدولية، شغل الفاضل الشيخ خالد آل حموده مناصب مختلفة لديوان البلاط السلطاني ويمتلك خبرة كبيرة في مجال إدارة العمليات والإدارة وتنفيذ المشاريع إضافة إلى إدارة الاستثمارات، يلعب الشيخ خالد آل حموده دوراً محورياً في لجنة الاستثمار بصندوق تقاعد موظفي ديوان البلاط السلطاني، كما عمل قبل انضمامه لديوان البلاط السلطاني لفترة قصيرة بوزارة النفط والغاز.

شغل الفاضل الشيخ خالد آل حموده عضوية مجالس إدارة عدد من الشركات المرموقة والمؤسسات المالية في القطاع العام والقطاع الخاص بكل من السلطنة ودول مجلس التعاون الخليجي، وهو رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية للمجمعات الإسكانية (ش.م.ع.م) كما أنه عضو بمجلس إدارة شركة مسقط للغازات (ش.م.ع.ع) وشركة تأجير للتمويل (ش.م.ع.ع) وصندوق البنك الوطني العُماني لدول مجلس التعاون الخليجي ويديره البنك الوطني العُماني.

يحمل الفاضل الشيخ خالد آل حموده شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ستراتكلويد بالمملكة المتحدة وشهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة كوفنتري بالمملكة المتحدة.



أحمد علي أحمد الموسوي

يمتلك الفاضل أحمد الموسوي خبرة مالية حيث بدأ مسيرته المهنية في عام 2013م مع بنك مسقط كضابط مشتقات مالية وهو يعمل حالياً بصندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية كرئيس لقسم الخزينة بالوكالة بدائرة المالية.

يحمل الفاضل أحمد الموسوي شهادة البكالوريوس في المالية من كلية مجان بالارتباط الأكاديمي مع جامعة بدفورشاير بالمملكة المتحدة.

عبدالله محمد علي المعمرى

يعمل الفاضل عبدالله المعمرى كمساعد مدير الاستثمار بصندوق تقاعد موظفي وزارة الدفاع ويمتلك خبرة كبيرة في تقييم وتحليل الاستثمارات في الأسواق المحلية والخارجية وهو مسؤول بشكل أساسي عن إدارة الاستثمارات الخارجية لصندوق تقاعد موظفي وزارة الدفاع.

يحمل الفاضل عبدالله المعمرى شهادة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس.

حسين بن عبدالرضا بن محسن اللواتي

الفاضل حسين بن عبد الرضا اللواتي لديه من الخبرة المحلية والإقليمية تزيد عن 23 عامًا في الاستثمارات والأسواق المالية العالمية، واستراتيجيات إدارة الأصول، والأسهم الخاصة، والعلاقات المصرفية الاستثمارية، ويشغل حاليًا منصب مدير الاستثمارات في صندوق تقاعد ديوان البلاط السلطاني، ويتحمل مسؤولية تطوير استراتيجية استثمارات صندوق تقاعد الديوان، وتحسين الأداء والتخطيط المالي ومراقبة الجودة والاستثمارات وعملية صنع القرار، كما كان يلعب دورًا رائدًا في إدارة استراتيجية توزيع الأصول للاستثمارات متعددة الأصول في الأسواق العالمية قبل انضمامه إلى صندوق تقاعد موظفي ديوان البلاط السلطاني، وكان المدير التنفيذي لشركة الأفق لأسواق المال ش.م.ع.م. وأحد المؤسسين التنفيذيين فيها، وقد عمل مع شركات استثمارية رائدة بما في ذلك شركة الاستثمار الوطنية بدولة الكويت والتي كان مسؤولاً فيها عن صفقات الأسهم الخاصة، والاكتتاب الخاص، والدراسات الاقتصادية، وخطط الأعمال لمختلف المشاريع والشركات، وشركة الرؤية لخدمات الاستثمار ش.م.ع.م. التي كان يدير فيها صناديق الاستثمار المشتركة، ومحافظ الأسهم، وخبرته واسعة في الإشراف على الاستثمارات في الأسهم العامة والخاصة والدخل الثابت والعقارات والبدائل والصناديق الاستثمارية.

الفاضل حسين رئيس مجلس إدارة مدرسة الرواد الدولية، بالإضافة إلى ذلك يشغل منصب عضو مجلس إدارة في كلاً من شركة شموخ لخدمات الاستثمار ش.م.ع.م.، شركة عمان للضيافة ش.م.ع.م. (كمببينسكي، عمان) وصندوق أوريكس. وأيضاً عضو في لجنة الاستثمار بغرفة تجارة وصناعة عمان. ويحمل الفاضل حسين بن عبدالرضا اللواتي شهادة محلل مالي معتمد من معهد المحللين الماليين بالولايات المتحدة الأمريكية، ودرجة الماجستير في العلوم المالية من جامعة ستراثكلويد في اسكتلندا بالمملكة المتحدة.

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير



مسؤول الإفصاح